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Magyar Szocialista Párt
Tisztelt Szarvasi Választópolgár

6. sz. választókörzet
Dr. Lengyel

Albert vagyok
1953-ban szü-
lettem Bat-
tonyán. Az ál-
talános és kö-
zépiskolát szü-
l õ h e l y e m e n
végeztem. A

Szegedi Tudományegyetem Állam
és Jogtudományi karán szereztem
diplomát 1977-ben. Az egyetem
elvégzése és két éves joggyakor-
lat után sikeres jogi szakvizsgát
tettem 1979-ben. Több mint tíz
évet dolgoztam jogtanácsosként
mezõgazdasági nagyüzemekben,
1992-ig a SZÁT jogtanácsosa vol-
tam, majd ezen idõponttól magán-
ügyvédi gyakorlatot folytatok. A
feleségem a Vajda Péter gimnázi-
um tanára. Két lányom és egy
fiam van.

1994 óta vagyok önkormány-
zati képviselõ a választók bizal-
mából. 1994-tõl 1998-ig az önkor-
mányzat jogi bizottság elnöke vol-
tam. A jelenlegi választási ciklus-
ban a jogi bizottság mellett a mû-
velõdési és oktatási bizottság tag-
ja is vagyok. 20 éve élek Szarva-
son, ezen idõszak alatt megismer-
tem a helyi viszonyokat, azt, hogy
mi foglalkoztatja az embereket.
Amennyiben a választók ismétel-
ten megtisztelnek bizalmukkal,
úgy szeretnék továbbra is Szarva-

sért dolgozni a képviselõ testület-
ben. A válaszkörzetemben az
egyik legnagyobb probléma, ami
megoldásra vár a mangol-zugi csa-
padékvíz elvezetés. Úgy tûnik,
hogy ez a kérdés 2003 második
felére megoldódik, hiszen a testü-
let a beruházás kivitelezõjének ki-
választására lefolytatandó nyílt
közbeszerzési eljárás ajánlati fel-
hívását jóváhagyta. A másik meg-
oldásra váró probléma, ami azon-
ban nemcsak a 6. sz. körzet ha-
nem az egész városban élõk éle-
tét megkeseríti a levegõ szennye-
zés, a már-már elviselhetetlen
bûz. A levegõ szennyezés okainak
a feltárása és határozott végérvé-
nyes megszüntetése érdekében a
képviselõtestületnek még nagyon
sokat kell dolgoznia. A körzetben
tovább kell folytatni a burkolt
utak építését, hiszen ez olyan inf-
rastrukturális beruházás, ami el-
engedhetetlen a 21. században.
Ezen a téren az elmúlt ciklusban
a központi és lakossági hozzájáru-
lás jelentõs eredményeket ért el
a képviselõ testület. A fentiekben
túl menõen a választókörzetem-
ben és a városban egyéb megol-
dásra váró kérdések is vannak,
amit úgy érzem a város képviselõ
testülete csak összefogással, tud
megvalósítani.

Dr. Lengyel Albert
Képviselõ, képviselõ jelölt

Képviselõjelöltjeinkkel így Dr. Lengyel Alberttel és vala-
mennyi segítõtársammal egy csapatot alkotunk. Céljaink
azonosak az Önökével. Dr. Lengyel Albert megválasztásával
a körzet csak nyerhet.                                                Földesi Zoltán

Polgármester jelölt

AZ ORSZÁGNAK VAN SZAVAHIHETÕ KORMÁNYA
A VÁROSNAK, LEGYEN SZAVAHIHETÕ VEZETÉSE

A 6.sz. KÖRZETNEK PEDIG LEGYEN SZAKMAILAG KÉPZETT
AZ EMBEREKÉRT SZÍVESEN DOLGOZÓ KÉPVISELÕJE!

Jelöltjeink:
1. vk-ben:  Prjevaráné Kis Eszter SZDSZ jelölt
2. vk-ben:  Litauszky Zoltán SZDSZ jelölt
3. vk-ben:  Csákó Béla  SZDSZ jelölt
4. vk.-ben: Kovács Mátyás SZDSZ- MSZP közös jelölt
5. vk.-ben: Dr. Kepenyes János SZDSZ jelölt
6. vk.-ben: Dr Lengyel Albert MSZP jelölt SZDSZ-es támogatással.
7. vk.-ben: Kozák Imréné MSZP-SZDSZ közös jelölt.
8. vk.-ben: Prjevara Zoltán SZDSZ jelölt.
9. vk.-ben: Kovács Pál MSZP-SZDSZ közös jelölt
10. vk.-ben: Márton László SZDSZ-MSZPközös jelölt
Polgármesternek Földesi Zoltánt  (MSZP) támogatjuk.
Kérjük támogassák jelöltjeinket, mind szavazataikkal, mind ko-
pogtató céduláikkal. Tisztelettel: SZDSZ szarvasi szervezete.

Városunkban lezajlottak a tan-
évnyitók. Na de hogyan? Áthatot-
ta a közelgõ önkormányzati vá-
lasztás. Jelenlegi polgármeste-
rünk nem bírta ki, hogy a Benka
Gyula Evangélikus Általános Isko-
la tanévnyitóján ne ajánlja a Fi-
desz egyik jelöltjét. (Igaz itt már
szinte hagyománya van a �finom�
kampányolásnak, hiszen a Benka
gálán oszággyûlési képviselõnk
adománya teremtett egy szereplé-
si lehetõséget számára. Nem érez-
vén annak groteszkségét, hogy az
50 ezer forintos adomány milyen
sután hat akkor, amikor éppen
kiderült számunkra, hogy csak a
megyegyûlési elnökségébõl szár-
mazó hivatalos jövedelme 24,5
millió/év. Majd folytatódott pol-

Hogy mik vannak?
gármesterünk �spontán� köszönõ
levele az év polgármesteri címért,
gondosan eljuttatva minden szü-
lõhöz. Ez is teljesen véletlenül
még közvetlen az Ogy.-i választá-
sok elsõ fordulója elõtt.)

Jelenlegi polgármesterünk a
gimnáziumi tanévnyitón sem bír-
ta ki, hogy a Fidesz jelöltjeit ne
ajánlja. Azt gondolom, hogy az is-
koláink mely gyerekeink életteré-
nek jelentõs hányadát teszik ki,
nem szabad a politikai csatározá-
sok terévé degradálni. Ezért párt-
állásra való tekintet nélkül kérek
mindenkit, hogy ne használja
kampányolásra iskoláinkat.

Elõre is köszönve, maradok
tisztelettel:

Kovács Mátyás

M á r t o n
László vagyok,
Szarvason szü-
lettem 1955.
augusztus 10-
én. Nõs vagyok,
két gyermek
édesapja.

Tanulmánya-
imat Szarvason folytattam, munka-
helyem is Szarvashoz, e választóke-
rülethez köt, itt dolgozom immár
29 éve a mezõgazdaságban. A kör-
zetben lakókat szinte személyesen
ismerem, mivel éveken át én ma-
gam is tanyán laktam, ezért isme-
rem az itt élõk gondjait. 1994-98
között már voltam képviselõje en-
nek a kerületnek. Ekkor valósult
meg:

� A szõlõkben az ivóvíz-hálózat
kiépítése, a beruházás befejezése.

� A csapadékelvezetõ árkok.
� Rózsási szõlõk kövesútja.
Az elmúlt évtized alatt ezen kör-

zet sokat fejlõdött, út, gáz, kerék-
párút tekintetében.

Képviselõvé választásom esetén
feltett szándékom, hogy azokat az
elképzeléseket támogatom elsõsor-

Tisztelt Választópolgárok!
ban, amelyek a biztos megélhetés
és komfortérzet lehetõségét terem-
tik meg a körzetben élõknek. Így
különös tekintettel a küszöbön álló
EU csatlakozásra, a még jelenleg
mezõgazdaságból élõk átképzé-
sére, új munkahelyek illetve
munkalehetõségek megterem-
tésére irányuló beruházásokra
gondolok.

Itt e körzetben kiváló lehetõség
nyílik a falusi túrizmusra és a kerék-
páros túrizmus kiszolgálására.
� vendégházak kialakítása az arra

alkalmas tanyákból
� kerékpáros pihenõk kialakítása,

elsõsorban tanyaudvarokon
� a Körösvölgyi Kerékpárút befe-

jezése
� hitel lehetõségek feltárása és

pályázatok megírása a fenti cé-
lok elérésére.

Jelölésemet függetlenként, párt-
politikán felül álló �civil� szemé-
lyek kezdeményezésére  fogad-
tam el s ezen túlmenõen élvezem
az SZDSZés MSZP támogatását is.

Õszinte tisztelettel a külterülete-
ken élõknek:

Márton László

A Nagycsa-
ládosok Szar-
vasi Egyesüle-
te az idén, már
harmadik al-
kalommal vál-
lalja az önálló
megmérette-
tést az önkor-

mányzati választáson.
Jelöltjeink kiválasztásánál az

elsõdleges szempont az volt, hogy
az általuk mûvelt szakterületek
által, a lakosság érdeke minél szé-
lesebb körben legyen képviselve.

Úgy gondoljuk jelöltjeink, az új
kihívások megvalósításában meg-
felelõ választási lehetõséget jelen-
tenek a korábbi idõszakban meg-
ismert helyi pártpolitikusokkal
szemben. Az elmúlt években, az
Önök segítségével megválasztott
képviselõnk és bizottsági tagjaink
folyamatosan hallaták hangjukat

Tisztelt Szarvasi
Választópolgárok!

a város életét érintõ döntésekben.
Sok esetben a családok szociális
helyzetét és a gyerekek oktatását
befolyásoló döntésekben sikerült
érveinkkel meggyõzni azokat,
akik fõként anyagi oldalról köze-
lítették meg ezeket a problémakö-
röket. Jelöltjeinek már összegyûj-
tötték az elõírt mennyiségû aján-
lószelvényeiket, nyilvántartásba
vételük folyamatban van.

Jelöltjeinket személyesen is
megismerhetik a Szilva- Napokon,
az Árpád közi sétány mellett fel-
állítandó egyesületi sátrunkban.
Minden érdeklõdõt szeretettel
várunk!

Kérjük szavazatukkal, támogas-
sák jelöltjeinket, akiket az elkö-
vetkezõ hetekben mutatunk be a
helyi média segítségével.

Nagycsaládosok Szarvasi
Egyesületének

Választási Bizottsága

1. számú körzet: KONDACS GYÖRGY hivatásos halõr
2. számú körzet: PLJESOVSZKI JÁNOS gépjármû oktató
3. számú körzet: PAPPNÉ dr JEDLINSZKI MÁRIA tüdõgyógyász
4. számú körzet: DANKÓ PÁL takarmányozási szaküzemmérnök
5. számú körzet: VARGA JÁNOSNÉ adminisztrátor
6. számú körzet: JÓZSA VILMOS halbiológus
7. számú körzet: TUSJAK TAMÁS biztosítási képviselõ
8. számú körzet: TOMASOVSZKI JÁNOSNÉ vállalkozó
9. számú körzet: KOMÁR MÁTYÁS rokkantnyugdíjas

Dr. Kepenyes
János vagyok.
56 éves. Szarva-
son születtem .
Szüleim, nagy-
szüleim saját
földön gazdál-
kodó evangéli-
kus hitû, szlo-

vák nemzetiségû földmûvelõk vol-
tak. A földjeik Kákán , a Mótyói Szõ-
lõkben ill. a Szentesi út mellett vol-
tak. Miután 1954-ben tanyánkat és
földjeink egy részét elvették , a Kór-
házdûlõn a mótyói iskola mellett te-
lepedtünk le. Fiatalon özvegyen
maradt édesanyám az Ady Tsz tag-
ja volt ill. az ÖKI-ben dolgozott me-
zõgazdasági munkásként. A Vajda
Péter Gimnáziumot kitûnõvel fejez-
tem be. Matematika-fizika szakos
tanári oklevelet szereztem a Kos-
suth Lajos Tudományegyetmen. Ta-
nítottam Debrecenben, Kisvárdán ,
Szeghalmon.  Húsz évig  a Szarvasi
Mezõgazdasági Fõiskola oktatója,
tanszékvezetõje voltam. Több évig
tanítottam a Számviteli Fõiskola
mezõgazdasági tagozatán is. Fõleg
gazdasági matematikát és számítás-
technikát tanítottam.  Mezõgazda-
ságtudományi egyetemi doktor va-
gyok., rendelkezek középfokú né-
met nyelvvizsgával és természete-
sen beszélek szlovákul (tótul) is.

Jelenleg a Vajda Péter Gimnázi-
um, Szakközépiskola és Kollégium
igazgatója vagyok. A város önkor-
mányzatának nagy eredménye a
gimnázium felújítása , bõvítése.
Nagy örömömre szolgál, hogy eh-
hez a sikerhez én is hozzájárultam.

A városközpont az elmúlt évek-
ben megszépült. Figyelmet kell for-
dítani azonban a külsõ területekre
is. Az ott lakó emberek szeretnék ha
a város perifériáján levõ parkokat
is szépítenénk, gondoznánk.

 Sok ember van munka nélkül.
Sok olyan ember is, aki dolgozni
szeretne. További új munkahelye-
ket kellene teremteni. A létrehozott
ipari park jelentõsen megnövelte
további üzemek letelepedésének
valószínûségét.

Új vállalatok csak akkor teleped-
nek le nálunk, ha megfelelõnek ta-
lálják az infrastruktúrát és a mun-
kaerõ színvonalát. Nagyon fontos-
nak tartom, hogy a lakosság min-
den rétegében növekedjen a tanu-
lási kedv. A tanulás életforma kell,
hogy legyen egészen a nyugdíjba
vonulásig (sõt még azután is).

Harminc éves korra el kell érni,
hogy mindenkinek legalább három
szakmája legyen. Emellett számító-
gép-ismerete, nyelvismerete, és jo-
gosítványa is jó ha van. És nem árt
ha vannak vállalkozási ismeretei is
(adóügy, pénzügy , könyvvitel stb.).
Legalább alapfokon.

Vezetésem alatt a gimnáziumban
megkétszerezõdött  az informatikát
, ügyintézést, közgazdasági ismere-
teket tanuló szakközépiskolai tanu-
lók létszáma.

A város ügyeiben, azok intézésé-
ben van némi jártasságom. 1985-tõl
1990-ig tanácstag, 1992-tõl 1994-ig
önkormányzati képviselõ voltam.

Képes vagyok a problémák felis-
merésére. Van tapasztalatom azok
megoldásában. Van széles ismeret-
ségi köröm: arra az esetre, ha segít-
séget kell kérni valamely helyi fel-
adat végrehajtásához.

Békeszeretõ vagyok. Nem igazán
kedvelem az állandó konfliktus ger-
jesztõ magatartást.

Megválasztásom esetén arra fo-
gok törekedni, hogy a városnak ill.
a külterületnek az a része, melyben
gyerekkoromat töltöttem (és épp
ezért szívemhez nõtt) tovább emel-
kedjen.

Tisztelt Választópolgárok!

A Város- és Környezetvédõ Egye-
sület � mint eddig is � pártpolitiká-
tól független tevékenységet kíván
folytatni.       Célunk

Segíteni a megválasztott polgár-
mester és a képviselõtestület tagja-
inak minden olyan törekvését,
amely a város és az itt élõ lakosság
egyetemes érdekeit szolgálja.

Tevékenységünk
1. Kezdeményezzük
� a környezetvédelmi és termé-

szetbarát megoldásokat a gazda-
sági életben;

SZARVASÉRT, KÖRNYEZETÜNKÉRT!
A Város- és Környezetvédõ Egyesület választási programja

3. Felemeljük szavunkat
� a közérdek maradéktalan érvé-

nyesüléséért;
� a Holt-Körös vizének tisztaságáért;
� a köz- és zöldterületek megõrzé-

A Város- és Környezetvédõ Egyesület jelöltjei:
2. sz. körzet: Sonkoly Mátyás agrármérnök, KOMÉP ágazatvezetõ;
4. sz.: Kiszely András közgazdász; 5. sz.: Dr. Váradiné Dr. Kintzly
Ágnes agrármérnök, HAKI fõmunkatárs; 6. sz.: Dr. Kutas Ferenc
középiskolai tanár, szerkesztõ; 7. sz.: Lestyan-Goda Anita környe-
zetgazdálkodási agrármérnök; 8. sz.: Botlik Margit pénzügy szakos
közgazdász ; 9. sz.: Dr. Reszketõ Péter agrármérnök, fõiskolai do-
cens, 10. sz.: Medvegy Mihály kisvállalkozó, biokertész.

Választási jelszavunk:   TISZTA VÁROST!  *  TISZTA LEVEGÕT!  *  TISZTA KÖZÉLETET!

� a városszépítõ mozgalmakat;
� az értékeink megõrzését, doku-

mentálását és népszerûsítését
célzó tevékenységi formákat.

2. Támogatjuk
� az olyan gazdasági, foglalkozta-

táspolitikai és kulturális törekvé-
seket, amelyek Szarvas egyete-
mes fejlõdését szolgálják;

� az idegenforgalom fejlesztését
célzó kezdeményezéseket;

� a város egész területének fejlesz-
tésére, tisztaságára, szépítésére
irányuló törekvéseket.

séért;
� mûemlékeink, építészeti értéke-

ink megbecsüléséért;
� a levegõ- és környezetszennye-

zés megszüntetéséért.

Szarvason la-
kom. Egész éle-
tem e városhoz
kötõdik, itt jár-
tam iskolába;
pedagógusként,
szerkesztõként
itt dolgoztam és
d o l g o z o m .

Több szakmai, ismeretterjesztõ és
helytörténeti kötetnek vagyok író-
ja, szerkesztõje, lektora. A Szar-
v a s  é s  V i d é k e  c .  h e t i l a p b a n
többször emeltem fel szavam a
város zöldterületeinek beépítése,
a környezetrombolás ellen.

A 60-as években a mai Állomás
tér körzetében, a 80-as években a
Hársfa utca környékén szerveztem
meg szûkebb lakóhelyem útépítés-
ét, közmûvesítését. Több mint egy
évtizede a 6. sz. választókörzetben
élek (Hársfa u.), ismerem a terület
gondjait, segíteni szeretnék megol-
dásukban. A városért végzett tevé-
kenységemet Szarvas Városért
(1990), ill. Közmûvelõdési Díjjal
(2002) ismerték el.

A Város- és Környezetvédõ Egye-
sület programját a 6. sz. körzetre
vonatkozó feladatokkal egészítem

TISZTA VÁROST! TISZTA LEVEGÕT! TISZTA KÖZÉLETET!
A Város- és Környezetvédõ Egyesület

önkormányzati egyéni képviselõjelöltje
a  6. számú választókörzetben

DR. KUTAS FERENC
középiskolai tanár

ki. A következõ választási ciklus-
ban:
� meg kell oldani a Mangolzug  csa-

padékvíz-elvezetését;
� bõvíteni kell a körzet szennyvíz-

hálózatát;
� növelni kell a szilárd burkolatú

utak hosszát;
� el kell készíttetni a nyúlzugi zárt-

kertek rendezési tervét;
� szaporítani kell a rendezett, virá-

gos utcák számát;
� segíteni kell a lakosokat gondja-

ik megoldásában.
Mindezeket pályázatokkal, ön-

kormányzati forrásokból és lakos-
sági részvétellel lehet megoldani.
Megválasztásom esetén a pályáza-
tok elõkészítésében, a munkák meg-
szervezésében és a források elõ-te-
remtésében kívánok közremûköd-
ni.  Élõ kapcsolatot szeretnék tarta-
ni a körzet lakóival az Önök által
legmegfelelõbbnek tartott formák-
ban (lakossági fórum, egyéni be-
szélgetések, telefon stb.).

Ha elfogadja programunkat, ké-
rem, adja szavazatát személyemre
valamint a Város- és Környezetvé-
dõ Egyesület listájára.

Dr. Kutas Ferenc

Felhívás Békés megyei
választókhoz

Az MDF a megyei közgyûlési vá-
lasztáson külön listákkal indul

A ma dr. Dávid Ibolya veztte
MDF 1988 óta kereszténydemok-
rata, nemzeti, polgári párt. Ter-
mészetes szövetségesével, a Fi-
desz-szel közös polgármestereket
és helyi képviselõjelölteket állít
számos településen, így például a
városok zömében.

A megyei közgyûlési helyekért
folyó választáson mégis külön in-
dulunk. Miért? Azért, mert a Fi-
desz megyei elnökségével együtt
úgy látjuk: megyei szinten lehet,
hogy a két párt külön indulása
több szavazatot hozhat összesít-
ve, mint a külön indulás. Az MDF
és a Fidesz is képes lehet olyan ré-
tegek megszólítására, mozgósítá-
sára, melyre a másik nem képes.
A két párt értékrendje hasonló, de
más-más elemekre teszik a hang-
súlyt, más a politikai stílus, a vá-
lasztók életkori összetétele. Meg-
esik az is, hogy az MDF támoga-
tók nem értenek egyet a Fidesz
helyi politikusaival, azok politizá-
lásával, s megesik ez fordítva is.
Kérjük tehát támogatóinkat, szim-
patizánsainkat, a még el nem kö-
telezett jobboldaliakat, hogy a
megyei képviselõállítási listáknál

támogassák az MDF listáit. A vá-
lasztópolgárok biztosak lehetnek
abban, hogy a polgári oldalt, a ke-
resztény elveket és erkölcsöt, a rá-
szorulók segítését, a humánumot,
a megye érdekeit cserben soha
nem hagyjuk. Mindent megte-
szünk megyénk felzárkóztatásá-
ért, a munkahelyekért, értékeink
és lehetõségeink kihasználásáért.

Végül kisgazda és keresztény-
demokrata barátaink! Sokfelé
húzó volt, és mai vezetõitek miatt
tanácstalanok lehettek, elkesere-
dettek. Mi is átéltünk már hason-
ló idõszakot. Biztos, hogy hama-
rosan lesz hiteles, becsületes és
tisztakezû vezetésû egységes kis-
gazdapárt és KDNP is. Most azon-
ban azt kérjük, erõsítsetek min-
ket szavazataitokkal október
20-án. Megyénket érintõ kéré-
seiteket, igényeiteket szívesen
vesszük programunkba, mely-
nek teljesítésérõl nyilvánosan
fogunk számot adni. A települési,
városi, községi választásokat, a
helyi megállapodásokat ez nem
érinti. Csak azt szeretnénk, ha a
jobbközépnek lenne még egy kel-
lõ súlyú frakciója a megyegyûlés-
ben.
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